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V souvislosti s mediálně rozebíranou účastí některých členů Rady Libereckého kraje na
fotbalovém utkání jabloneckého FK Baumit v holandském Amsterodamu, sděluje k celé
události náměstek hejtmana Libereckého kraje Marek Pieter následující stanovisko: „Rád bych
se omluvil všem, kterých se situace osobně dotkla. Svou cestu do Holandska na zápas hodnotím
zpětně jako nešťastný nápad, i když jsem si cestu financoval sám a měl jsem dovolenou. Tato situace
je pro mě do budoucna velkým ponaučením.“ 

Celou záležitost, po dnešním osobním setkání s náměstkem Markem Pieterem, považuje za
uzavřenou i hejtman Libereckého kraje Martin Půta. „Každý člověk občas udělá chybu. Náměstka
Marka Pietera si vážím za to, že se k nastalé situaci postavil čelem. Jeho působení hodnotím
především podle práce, kterou odvedl za tři roky v pozici ekonomického náměstka, především
v oblasti úspor, otevřenosti hospodaření i veřejných zakázek,“ zdůraznil hejtman Martin Půta.


